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Sporządzono: 26.06.2025

Protokół nr XVII/2025 z sesji

XVII zwyczajna sesja Rady Miasta Puck
data posiedzenia: 26-06-2025

miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Puck ; ul. 1 - go Maja 13 ; 84-100 Puck

Porządek obrad

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.1.
Zatwierdzenie porządku obrad.2.
Zatwierdzenie protokołu z XVI zwyczajnej sesji Rady Miasta Puck.3.
Informacja Burmistrza o działaniach w okresie międzysesyjnym i realizacji zgłoszonych4.
wniosków.
Informacja i komunikaty Przewodniczącej Rady Miasta.5.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025 – 2038.6.
Projekt nr 196
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu budżetu Miasta na rok 2025. Projekt nr 1957.
Debata nad Raportem o stanie Gminy Miasta Puck.8.
Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Puck. Projekt nr 1989.
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu oraz sprawozdania10.
finansowego Miasta Puck za rok 2024 i udzielenia absolutorium Burmistrz Miasta Puck. Projekt
nr 197
Wolne wnioski i informacje.11.
Zamknięcie obrad.12.

Wykaz głosowań

Zatwierdzenie porządku obrad. (2025-06-26 15:32:44)1.
przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)

obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Zatwierdzenie protokołu z XVI zwyczajnej sesji Rady Miasta Puck (2025-06-26 15:33:18)2.

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -



2

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025 – 2038.3.
Projekt nr 196 (2025-06-26 15:38:12)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu budżetu Miasta na rok 2025. Projekt nr 1954.
(2025-06-26 15:39:07)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 15 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Adam
Otrompka; Leszek Podlaszewski; Kinga Szczypiorowska; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa
Włudzik;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta Puck. Projekt nr 1985.
(2025-06-26 16:15:17)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 13 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Leszek
Podlaszewski; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 2 - Adam Otrompka; Kinga Szczypiorowska;
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu oraz sprawozdania6.
finansowego Miasta Puck za rok 2024 i udzielenia absolutorium Burmistrz Miasta Puck. Projekt
nr 197 (2025-06-26 17:02:52)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 15 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0
ZA - 13 - Agata Bączkowska; Mirosław Blaszke; Sławomir Gojka; Jakub Groenwald; Izabela
Grzejdziak; Aleksander Gutta; Piotr Kozakiewicz; Emilia Lesner; Tomasz Nowak; Leszek
Podlaszewski; Justyna Thiel; Jacek Wilandt; Ewa Włudzik;
PRZECIW - 2 - Adam Otrompka; Kinga Szczypiorowska;
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -

Przebieg sesji

XVII ZWYCZAJNA SESJA RADY MIASTA PUCK

                                             z dnia 26.06.2025

Początek obrad godzina 15.32

W sesji na 15 radnych udział wzięło             15 radnych.
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Link do nagrania z posiedzenia: https://miastopuck.tv-polska.eu/

PUNKT 1

OTWARCIE SESJI I STWIERDZENIE PRAWOMOCNOŚCI OBRAD

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel dokonała otwarcia XVII zwyczajnej sesji Rady Miasta
Puck wypowiadając formułę „Otwieram posiedzenie XVII zwyczajnej sesji Rady Miasta Puck „.

Przywitała  koleżanki  i  kolegów  radnych,  Panią  burmistrz  wraz  ze  współpracownikami,  oraz
zaproszonych  gości.

A także wszystkich, którzy oglądają bezpośrednią transmisję sesji.

Na sesji , zgodnie z listą obecności obecnych jest 15  radnych, więc stwierdzam, że nasze obrady są
prawomocne.

Na protokolanta XVII sesji Przewodnicząca powołała p. Anetę Seweryńską- Konkel.

 

( Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu,

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu).

PUNKT 2

ZATWIERDZENIE PORZĄDKU OBRAD

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poinformowała, że porządek obrad XVII zwyczajnej
sesji Rady Miasta Puck. Czy są jakieś uwagi do proponowanego porządku obrad? 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie sprawę przyjęcia obecnego porządku obrad.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.                                   .

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

PUNKT 3

ZATWIERDZENIE PROTOKOŁU Z XVI ZWYCZAJNEJ SESJI RADY MIASTA PUCK.

 

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel kolejny punkt sesji to zatwierdzenie protokołu z XV
zwyczajnej Sesji Rady Miasta Puck. Protokół był do wglądu w Biurze Rady Miasta, czy ktoś ma jakieś
uwagi? Nie widzę, przechodzimy zatem do głosowania.

Głosowało 15 Radnych , wszyscy obecni opowiedzieli się za, więc w wyniku głosowania zatwierdzono
protokoły z XVI zwyczajnej Sesji Rady Miasta Puck.

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

PUNKT 4

https://miastopuck.tv-polska.eu/
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INFORMACJA BURMISTRZA O DZIAŁANIACH W OKRESIE  MIĘDZYSESYJNYM I  REALIZACJI
ZGŁOSZONYCH WNIOSKÓW.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel przechodzimy do kolejnego punktu obrad – Informacja
burmistrza z  działalności  w okresie  międzysesyjnym i  realizacji  zgłoszonych wniosków.  Czy Pani
burmistrz chce zabrać głos?

Burmistrz Miasta Hanna Pruchniewska   razem z Starostą oraz  Posłem Kazimierzem Plocke
staramy się aby sąd wrócił do Puck , powrót ksiąg wieczystych do Pucka , może będzie więcej tych
wydziałów , na pewno muszą być cztery wydziały żeby powstał odział sądu, przed nami jeszcze
kolejne spotkania w ministerstwie w tym temacie.

- Młodzieżowych Mistrzostwach Europy w klasie ILCA 4 organizowanych w Pucku.

 

Cała wypowiedź dostępna pod linkiem : https://miastopuck.tv-polska.eu/

 

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel czy ktoś ma jeszcze pytania do Pani Burmistrz w tym
punkcie?

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel  jeśli  nie  ma żadnych pytań to przechodzimy do
kolejnego punktu porządku obrad.

PUNKT 5

INFORMACJA I KOMUNIKATY PRZEWODNICZĄCEJ RADY MIASTA.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo sprawozdanie przewodniczącej z
działań w okresie międzysesyjnym na piśmie. Są jakieś pytania? Nie widzę.

Teraz przechodzimy do kolejnego punktu obrad.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poinformowała o rozpoczęciu rozpatrywania uchwał.

PUNKT 6

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ NA LATA
2025 – 2038.  PROJEKT NR 196

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały.
Projekt  został  omówiony  podczas  posiedzeń  komisji  stałych  Rady  Miasta  Puck,  mieli  Państwo
możliwość zadawania pytań.

Czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?

Pytań nie zadano, uwag nie wniesiono.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddała projekt pod głosowanie.

Głosowało 15  radnych wszyscy jednogłośnie opowiedzieli się za.

https://miastopuck.tv-polska.eu/
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W związku z tym uchwała została podjęta i otrzymuje nr XVII/1/2025

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

PUNKT 7

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY PLANU BUDŻETU MIASTA NA   2025 R.  PROJEKT
NR 195

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały,
został on też omówiony na posiedzeniu Komisji  Stałych Rady Miasta. Czy ktoś ma uwagi w tym
punkcie ?

Nie widzę.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel poddała projekt pod głosowanie.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie w związku z tym uchwała została podjęta i  otrzymuje  nr
XVII/2/2025

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

PUNKT 8

DEBATA NAD RAPORTEM O STANIE GMINY MIASTA PUCK. 

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel  Przedmiotowy dokument wpłynął do biura rady
miasta w dniu 30 maja br., czyli w terminie przewidzianym przepisami prawa, zgodnie z art. 28 aa
ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym.

Został też opublikowany na BIP UM Puck wraz z procedurą udziału w debacie oraz formularzem
zgłoszenia udziału. Radni mieli możliwość zapoznać się z dokumentem, a także dyskutowali wstępnie
na jego temat na posiedzeniach wspólnych komisji Stałych Rady Miasta.

Zgodnie ze wspomnianą wyżej procedurą w debacie mogą zabrać głos mieszkańcy po uprzednim
zgłoszeniu popartym co najmniej dwudziestoma podpisami, z ograniczeniami czasowymi

We wskazanym terminie tj. do dnia 25 czerwca br. do biura rady nie wpłynęło żadne zgłoszenie od
mieszkańców do udziału w debacie.

W debacie biorą też udział radni bez ograniczeń czasowych dlatego otwieram debatę  nad raportem o
stanie Gminy Miasta Puck i bardzo proszę o zgłaszanie się do udziału w debacie.

Otwieram debatę , zapraszam radnych, chyba , że pani burmistrz chce najpierw skrócić.

Burmistrz Miasta Hanna Pruchniewska  przekażę chociaż parę zdań takich informujących, w
dalszej wypowiedzi burmistrz przedstawia informacje zawarte w raporcie. Jestem otwarta wraz z
pracownikami do odpowiadania na Państwa pytania.

(Cała wypowiedź dostępna pod linkiem : https://miastopuck.tv-polska.eu/

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel  ktoś jeszcze?

Radny Adam Otrompka pytania odnośnie:

https://miastopuck.tv-polska.eu/
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- ubywania mieszkańców , czy mamy jakiś pomysł żeby zatrzymać ludzi w Pucku, bo jest to główny
przychód dla miasta?

- poruszył temat zadłużenia miasta w przeliczeniu na jednego mieszkańca

(Cała wypowiedź dostępna pod linkiem : https://miastopuck.tv-polska.eu/

Burmistrz Miasta Hanna Pruchniewska  w odpowiedzi na zadane pytania przedstawia podjęte
działania oraz przyczyny w temacie :

- mieszkania komunalne

- miejsca w żłobku, przedszkolu, szkole dla każdego dziecka w mieście

- bezdzietność młodych mieszkańców Pucka

 

(Cała wypowiedź dostępna pod linkiem : https://miastopuck.tv-polska.eu/

 

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel czy ktoś jeszcze chciałby zadać pytanie?

Przewodnicząca  Rady  Miasta  Justyna  Thiel  dziękuję  za  dyskusję  chyba,  że  Pani  Burmistrz
jeszcze?

Burmistrz Miasta Hanna Pruchniewska  nie dziękuję.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel bardzo dziękuję za debatę, której efektem jest
głosowanie nad udzieleniem burmistrzowi wotum zaufania. Przypomnę tylko, iż uchwałę o udzieleniu
burmistrzowi wotum zaufania rada podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu
rady. Niepodjęcie uchwały o udzieleniu wotum zaufania burmistrzowi jest równoznaczne z podjęciem
uchwały o nieudzieleniu burmistrzowi wotum zaufania. 

Przechodzimy do kolejnego punktu obrad

PUNKT 9

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WOTUM ZAUFANIA DLA BURMISTRZA MIASTA PUCK.  
PROJEKT NR 198

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel otrzymali Państwo w materiałach projekt uchwały,
który został też omówiony podczas posiedzenia komisji stałych Rady Miasta Puck.

Czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel odczytuje projekt uchwały.

Przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały.

Głosowało 15 radnych 13 opowiedziało się za 2 przeciw.

W związku z tym uchwała została podjęta i otrzymuje nr XVII/3/2025

https://miastopuck.tv-polska.eu/
https://miastopuck.tv-polska.eu/
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Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad.

 

PUNKT 10

PODJĘCIE  UCHWAŁY  W SPRAWIE  PRZYJĘCIA  SPRAWOZDANIA  Z  WYKONANIA  BUDŻETU
ORAZ  SPRAWOZDANIA  FINANSOWEGO  MIASTA  PUCK  ZA  ROK  2024  I  UDZIELENIA
ABSOLUTORIUM  BURMISTRZ  MIASTA  PUCK.

 

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel zanim jednak przystąpimy do głosowania nad
przedmiotową uchwałą bardzo proszę panią skarbnik Wiolettę Joskowską o przedstawienie
sprawozdania Burmistrza z wykonania budżetu miasta za rok 2024.

 

•          Przedstawienie sprawozdania Burmistrza z wykonania budżetu miasta za rok 2024 – Skarbnik
Miasta Wioletta Joskowska.

 Przewodnicząca  Rady  Miasta  Justyna  Thiel  proszę  teraz  o   odczytanie  uchwały  nr
031/g123/R/IV/25  Składu orzekającego RIO z dnia 3 kwietnia 2025 r. Wiceprzewodniczącego  Rady
Leszka  Podlaszewskiego

•          Odczytanie uchwały nr 031/g123/R/IV/25  Składu orzekającego RIO z dnia 3 kwietnia 2025 r. –
Wiceprzewodniczący Rady Leszek Podlaszewski

Przewodnicząca  Rady  Miasta  Justyna  Thiel  teraz  poproszę   o  odczytanie  wniosku  Komisji
Rewizyjnej o sprawozdaniu i uchwały Komisji Rewizyjnej  Zastępcę Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej
Pan Aleksandra Gutta

•          Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu i uchwały Komisji Rewizyjnej  - 
Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Aleksander Gutta

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel kolejnym elementem jest  odczytanie uchwały nr
041/g123/A/I/25 Składu orzekającego RIO z dnia 20 maja 2025 r. –opinia wniosku Komisji Rewizyjnej,
absolutorium – Poproszę  o odczytanie Wiceprzewodniczącego Rady Tomasza  Nowaka

•          Odczytanie uchwały nr 041/g123/A/I/25 Składu orzekającego RIO z dnia 20 maja 2025 r. –
opinia wniosku Komisji Rewizyjnej, absolutorium – Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Nowak.

 

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w tym
punkcie?

Radny Adam Otromka  poprosił  o zabranie głosu.  Odnoszę wrażenie,  że zapomnieliście o tym,
kredyty zaciągnięte na koniec zeszłego roku, koszty obsługi długu, prowadzenie finansów publicznych
przez Panią Burmistrz, ja jestem przeciw i tak będę głosował.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w tym
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punkcie? Nie widzę. Zatem odczytuję projekt uchwały.

•          Odczytanie uchwały Rady Miasta.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały.

Głosowało  15 radnych za opowiedziało się za 13 przeciw 2.

W związku z tym uchwała została podjęta i otrzymuje nr XVII/4/2025

Szczegółowy wynik głosowania zawarty został w pierwszej części protokołu.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  Justyna  Thiel  przekazuje  podziękowania  dla  Burmistrz  ,
kierowników,  pracowników  za  współpracę  nad  rozwojem  miasta.

Głos zabrał zaproszony gość :

Grzegorz Kuleta Dyrektor  Biura Senatora Sławomira Rybickiego  składa  podziękowania  w
imieniu posła i senatora, traktuję jako święto samorządu te sesje absolutoryjne na tych sesjach jest
bardzo dużo merytoryki.  Duże wyzwanie w tej  chwili  jest  przed wszystkimi samorządami ubywa
mieszkańców miast,  Europy.

PUNKT 11

WOLNE WNIOSKI I INFORMACJE.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel czy ktoś jeszcze chciałby się wypowiedzieć w tym
punkcie?

Radny Adam Otrompka poinformował o rozpoczęciu konsultacji społecznych dotyczących projektu
miejscowego planu w rejonie Alei Lipowej w Pucku i zaprosił mieszkańców na spotkanie 01 lipca w UM.

Wiceburmistrz Piotr Ciskowski odnosi się do wypowiedzi radnego, dotyczącej konsultacji.

Odnosi się do nowego rozporządzenia Ministra.

Miasto nie przewidujemy na tym terenie żadnej zabudowy mieszkaniowej.

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel jakieś pytania w tym zakresie?

Przewodnicząca Rady Miasta Justyna Thiel nie ma? W takim razie zapraszamy Panią Burmistrz.

Burmistrz  Miasta  Hanna  Pruchniewska   zaprasza  serdecznie  wszystkich  mieszkańców  na
spotkanie 1 lipca.

W dalszej wypowiedzi przekazuje zaproszenia dla mieszkańców na wydarzenia organizowane przez
miasto.

- zakończenie roku szkolnego

- zajęcia dla dzieci w wakacje

Więcej wniosków i informacji nie było.

(Cała wypowiedź dostępna pod linkiem : https://miastopuck.tv-polska.eu/

https://miastopuck.tv-polska.eu/
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PUNKT 12

ZAKOŃCZENIE OBRAD 

Na  tym Przewodnicząca  Rady  Miasta  Puck  Justyna  Thiel  zakończyła  posiedzenie,  wypowiadając
formułę „Zamykam XVII zwyczajną sesję Rady Miasta Pucka ”.

Godzina: 17.21

sporządził
Aneta Seweryńska-Konkel

przewodniczący
Justyna Thiel


